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مســئولان و مدیران روابط عمومی ســازمان ها می توانند پاســخ های خود به پیامک های مردم را از طریق 
پست الکترونیکی kho.razavi@gmail.comبه روزنامه خراسان  رضوی ارسال کنند. پاسخ  مسئولان به 

پیامک های مردمی، روزانه در همین ستون منتشر خواهد شد و به استحضار مردم خواهد رسید.

شهرداری منطقه 7
»متاسفانه شهرداری منطقه 7 در نظارت بر ساخت 
و سازها کوتاهی می کند. چند بار تماس گرفتیم و اعلام 
کردیم که در خیابان شــهید عرفانــی 18 ، آهن ریزی و 
ســتون گذاری بدون ایمنی و مهار انجام می شود. چند 
وقت پیش چند شاخه آهن به پایین افتاد و صدای مهیبی 
ایجــاد کــرد. اهالــی محــل شــاکی هســتند. لطفــا 

پیگیری شود.«
  به استحضار می رساند که در ساعات اولیه رویت پیام 
در روزنامه، ملک مذکور توسط گشت اداره مهندسی 
و نظارت، بازدید و بررســی و مشخص شــد ملک فوق 
دارای پروانه ساختمانی به شماره 7/2176164 به 
صورت زیرزمین و پنج طبقه بالای همکف و همچنین 
دارای مجوز گودبــرداری فرم شــماره 2 وفــرم اعلام 
شروع عملیات ســاختمان اســت که به تایید مهندس 
ناظر و مجری پروژه رسیده و هم اکنون ملک مذکور در 
مرحله اسکلت وفاقد تخلف ساختمانی است. شایان 
ذکر اســت در راســتای بحــث ایمنی امــلاک مجاور و 
مهاربندی ستون ها در قالب رفع خطر، اخطاریه های 

لازم در محل ابلاغ شده است.

مخابرات
»آنتن تلفن همراه در روستای دوغایی قوچان خیلی 

ضعیف است. لطفا اقدام کنید.«
  به استحضار می رسانیم، بنابر پیگیری های صورت 
گرفتــه و بازدیدهــای میدانــی توســط کارشناســان 
مخابرات شهرستان قوچان مشخص شد مشکل آنتن 
دهی همراه اول در این روستا مربوط به شکسته بودن 
آنتن همراه )توســط بارندگی و شــرایط بد جوی بوده 
است( که با پیگیری های کارشناسان فنی آنتن مورد 

نظر تعویض و مشکل برطرف شد.

 شهرداری منطقه 6

»شــهرداری منطقــه 6 بــاز کانالــی دیگر روبــه روی 
خیابان حر 28 در شهرک شهید رجایی حفر کرده و باعث 

ترافیک سنگین شده است.«
  بــه اســتحضار می رســاند بــا توجــه بــه آب افتادگی 
نبش حر31 و حدفاصل حر21 تــا 29 ضرورت ایجاد 
کانال واجب است. بنابراین برای روان سازی ترافیک 
باهماهنگی که با عوامل راهور انجام شد یک نفر مامور 
برای پارک نکردن خودروها در محل اجرای پروژه و روان 
سازی ترافیک حاضر است. لیکن ان شاءا... این هفته 

عملیات حفاری عرضی به پایان می رسد.

شرکت برق مشهد
»ورودی بولوار طبرســی شمالی روشــنایی ندارد و 

تاریک است. مسئولان رسیدگی کنند.«
  به آگاهی می رساند، با توجه به اجرای عملیات احداث 
ایستگاه قطار شــهری در مکان مزبور شــبکه روشنایی 
معابر به طور موقت جمع آوری شــده و با اتمام عملیات 
قطار شــهری، پروژه احداث شبکه روشــنایی معابر در 
اســرع وقت عملیاتی می شــود که امیدواریــم در آینده 

نزدیک به بهره برداری برسد.
»مدیریــت محتــرم شــرکت بــرق منطقــه فکــوری 
خواهشمند است، در حدفاصل خیابان لادن ۴0 تا ۴8 از 
لامپ های خورشیدی استفاده شود چون هم اکنون لامپ 
های مهتابی نور کمتری دارد و ما شــب ها برای رفت وآمد 

دچار مشکل می شویم. نور محیط کافی نیست. ممنون.«
  به آگاهی می رساند، با توجه به بازدید به عمل آمده، 
روشــنایی محل مزبــور از وضعیت مطلــوب برخوردار 
است، بنابراین برای ارائه خدمات بهتر به شهروندان، 
هماهنگی لازم برای اصلاح و بهینه ســازی سیســتم 
روشنایی معابر منطقه در دستور کار همکاران محترم 

قرار گرفته است.
»خیابان امیریه 2۴ وضعیت روشــنایی بســیار بدی 
دارد. باغروب خورشید، خیابان درتاریکی مطلق فرو می 

رود. شرکت برق منطقه چرا کاری نمی کند؟«
  به آگاهی می رســاند، نظــر به بازدیدی کــه از منطقه 
مزبور صورت پذیرفت، روشنایی امیریه 24 در حد قابل 
قبولی است که با توجه به درخواست ساکنان محترم، 
ارتقاء یا تعویض لامپ های روشنایی با وات بیشتر باید 
براساس استانداردهای تعیین شده از سوی وزارت نیرو 
و شرکت توانیر باشــد، بنابراین تمام سعی این شرکت 
براین است که بهترین خدمات به شهروندان و مشترکان 

محترم ارائه شود.
»شب ها جاده شــهرک صنعتی توس بسیار تاریک 
اســت. چرا مســئولان پیگیری نمی کنند؟ تیرهای برق 

درکنار جاده وجود دارد اما دریغ از تامین روشنایی.«
  بــه آگاهی می رســاند، جاده شــهرک صنعتــی برابر 
ترسیم نقشــه شــهری، خارج از محدوده شهری است؛ 
همان طور که شــهروندان محترم مســتحضر هســتید 
وظیفه تامین روشنایی معابر در محدوده شهری بر عهده 

این شرکت است.

حرف مردم
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مخاطبان گرامی، ستون»برای اطلاع مسئولان « صدای شما را به صورت مستقیم به اطلاع مسئولان استان می رساند.

بهزیستی
 هفته معلــولان بــه پایان رســید، امیدوارم ســخن 
مسئولان مانند قبل در حد شعار نباشد. هنوز مستمری 

این ماه معلولان را واریز نکرده اند.

تاکسیرانی
 از مسئولان محترم به دلیل راه اندازی مجدد پمپ 
گاز ال پی جی تشــکر می کنم. اگــر مدیرعامل و دیگر 
مسئولان تاکســیرانی لطف کنند درباره طرح تبدیل 
تاکسی های فرسوده، نحوه دریافت تسهیلات را آسان 

تر بگیرند ممنون می شویم.

شهرداری
 ریســه های زیرگذر میدان آزادی ناایمن اســت. 

لطفا بررسی بفرمایید.
چرا هیچ نظارتی به عملکرد شهرداری نیست؟ از 
جارو، آســفالت کردن و نظافت کوچــه وخیابان های 

حاشیه شهر خبری نیست.
 حال که شــهرداری برای رفع ســد معبر پله های 
متجاوز به پیاده روها را جمع آوری مي کند، فکری هم 
برای رمپ های بعضی اماکن بکنــد که از پله ها حتی 
بیشــتر به حریم پیــاده رو ورود کــرده اســت. همانند 
مدرسه شاهوردیانی در خیابان خاکی که هم به پیاده 
رو و هم به حیاط مدرسه پیشــروی داشته است.بارها 
شــاهد زمین خوردن دانــش آموزان هنــگام تعطیلی 

مدرسه بودم.
 از ایجاد خط ویژه بی آرتی و خطوط منتهی به حرم 
کمال تشــکر را دارم. ضمنــا عابران پیاده بــرای عبور 
بیشتر مواظب باشند، سهل انگاری آن ها ربطی به خط 

ویژه ندارد. خداقوت به مسئولان.
 شهرداری مشهد چندین ماه است به پیمانکاران 
عمرانی پرداختی نداشته است و ما مدیران شرکت ها 
با بدهکاری ها، چک های برگشتی، معوقات بانکی و 
جرایــم بیمــه و دارایی دســت و پنجــه نرم مــی کنیم. 

خواهش می کنم فکری کنید.
 آقای شهردار! پاییز هم در حال پایان است، فکری 

به حال مطالبات مشاوران شهرداری بکنید.
 هــر کانالی که در حاشــیه شــهر حفر می شــود با 
خاک پر می شود از زیرسازی وآسفالت خبری نیست.

بهداشت و درمان
 چرا بخش دیالیز بیمارستان امام رضا )ع( تعطیل 

شده است؟ ما برای درمان باید چه کنیم؟

متفرقه
 اگر ســری به دشــت هــا و زمیــن های مســطح و 
حاصلخیز اطراف مشــهد بزنید خواهید فهمید که در 
نهایت در دهه آینده هیچ زمین و آبی برای کشــاورزی 
نخواهید یافت. خطرناک تر از خشکسالی، پدیده شوم 

و رو به افزایش ویلاسازی در دشت مشهد است.

شرکت برق
 مدیریت محترم برق منطقه لادن از زحمات شما 
و همکاران تان در تعویض لامپ های خیابان لادن 4۰ 

تا 4۸ بسیار سپاس گزاریم.
 قابل توجه شــركت برق، در خیابان دانشجو 24 
نرسیده به چهارراه دوم یك ستون برق لامپ نیم سوز 
دارد كه نور بســیار كمی دارد لطفا برای عوض كردن 

آن اقدام كنید.

موسسات مالی و اعتباری
 چرا بعد از گذشت سه ســال از بلوکه شدن سرمایه 
های مردم و کسر سودها، به وضعیت سپرده گذاران بدر 

توس رسیدگی نمی شود؟

اتوبوسرانی
 بــه چه دلیــل بخشــی از مســیر خــط 21۰ که در 
گذشــته از میدان شهدا به ســمت زیرگذرحرم مطهر و 
ســپس میــدان بیــت المقــدس حرکــت مــی کــرد، 
تغییرکرده است و باید از میدان سعدی و مدرس، آن هم 
با کلی ترافیک سنگین و معطلی و نارضایتی مسافران 
این خط به سمت میدان بیت المقدس برود؟ درحالی 
که اگرهمان مسیر سابق اش را داشت هم سریع درخط 
ویژه به حرم مطهر می رسید و هم می توانست مکملی 

برای پوشش بخشی از مسیر خط 12 باشد.

قطارشهری
 خط یک قطارشهری را تا شاندیز ادامه دهید تا بار 

ترافیک در روزهای تعطیل و ایام عید کمتر شود.

شهرستان ها
 از حدود یک ماه پیش و پس از جمع آوری پرتقال 
های رنگی در مشهد، این پرتقال ها در بازار میوه شهر 
تربت حیدریه به فروش می رسد، گویا هیچ نظارتی بر 
فروش ایــن کالا نیســت! خواهش مــی کنــم روزنامه 

خراسان در این باره گزارشی تهیه کند. 
 الان بیشتر از دوماه است که کمربندی فریمان را 
خراب کرده انــد و هنوز درســت نکردند. اگــر بودجه 

ندارند چرا خراب می کنند؟

بازار
آیا کســی هســت که جلوی گرانی پوشــاک را در 

خیابان جنت مشهد بگیرد؟

نیروی انتظامی
 چرا این قدر زورگیران موتوری در مشهد زیاد شده 
است و چرا اقدامی درباره این موضوع صورت نمی گیرد؟ 

ثبت احوال
لطفا درباره مشکلاتی که در مراحل صدور کارت 
ملی هوشــمند برای مــردم به وجود می آید گزارشــی 
تهیه کنید. یــک شــنبه 19 آذر بعد از مدت هــا برنامه 
ریزی برای دریافت کارت ملی به پست مرکزی رفتم. 
)طبق پیامک باید به پست مرکزی مراجعه می شد، در 
صورتی که مراحل ثبت نام در پســت منطقه قاسم آباد 
انجام شده بود( وقتی به محل رسیدیم متوجه شدیم که 
سیستم اتصال به ثبت احوال تهران قطع است و تا آخر 
وقت اداری وصل نمی شــود. این در صورتی است که 
تعداد زیادی از مردم از روســتاها و حتی شهرستان ها 

را به پست مرکزی ارجاع می دهند.

بازتاب
 از روزنامه خراســان رضوی بابت پیگیری و چاپ 
پروژه آبشار 2 تشکر می کنم و تقاضا دارم صدای ما را 
به گوش مسئولان برســاند. تکلیف افرادی را که چند 
سال است به امید خانه دار شــدن چند میلیون پول را 
در این پروژه ســرمایه گذاری کردند سریع تر مشخص 

کنند. دیگر توان مستاجری نداریم.
 ضمن تشــکر از گــزارش میدانی ترافیــک بولوار 
دانشــجو، امیدواریم این مشکل رفع شود. هرچند که 
فکر نمی کنیم با وجود مغازه ها و ادارات و مجتمع های 
تجاری این مشکل با باز شــدن دوربرگردان قابل رفع 

باشد.
 ممنــون ازپیگیری شــما راجــع به باز کــردن دور 
برگردان بولوار دانشــجو. تقاضا دارم دوربرگردان باز 

نشود تا ترافیک تشدید نشود.

گزارش میدانی

عقیل رحمانی

»من یکــی از پرســتاران شــاغل در اورژانس 
عدالتیان بیمارســتان امام رضا )ع( هستم. 
حدود یــک ماهی اســت که اتفــاق عجیبی 
در بخــش رخ داده و آن هــم این اســت که در 
اورژانــس عدالتیــان که به نوعــی خط مقدم 
برخورد بــا انــواع بیماری اســت دســتکش 
لاتکس ویژه خــون گیری و پانســمان وجود 
ندارد. جالب است که مسئولان بیمارستان 
بــه جــای اســتفاده از دســتکش مخصوص، 
دســتکش های فریــزری را در بخــش توزیع 
کرده انــد. اوضــاع در حدی وخیم اســت که 
برای اقدامــات تهاجمی که احتمــال انتقال 
هرنوع بیماری و آلودگی ازبیمار به پرستار و 
برعکس وجود دارد هم از دستکش فریزری 
استفاده می شــود. این اقدام درحالی است 
که از نظر قوانین کنترل عفونت به هیچ عنوان 
حق استفاده از دستکش فریزری را نداریم و 
خود باعــث انتقال بیماری اســت. چرا علوم 
پزشکی به این راحتی مســائل بهداشتی را 

نادیده می گیرد؟«
»در بیمارســتان قائم )عج( شــاغل هستم، 
مدتی اســت دســتکش و چســب و وسایل 
اولیه برای کار درمحیط آلوده وجود ندارد، 
بــه جــای آن کارانــه هــای میلیونــی هرماه 
بــه مســئولان پرداخت می شــود و کســی 

رسیدگی نمی کند.«
تعدادی از پرســتاران دو بیمارســتان امام 
رضــا )ع( و قائــم )عج( بــا ارســال پیامی به 
ســامانه های حرف مردم و تلگــرام روزنامه 
»خراسان رضوی« مدعی شدند بخش هایی 
از این دو بیمارستان با کمبود دستکش های 
لاتکس )مخصوص پانسمان،خون گیری 
و...( و برخــی دیگر اقلام بهداشــتی برای 
محیط های آلوده مواجه شده و بیمارستان 
برای این مشکل هیچ اقدامی نکرده است. 
همچنین یکی دیگر از پرسنل بیمارستان 
قائم )عج( نیز با گروه حرف مــردم روزنامه 
»خراســان رضــوی« تمــاس گرفــت و ایــن 
موضوع را دوباره اعلام کرد و مدعی شد به 
دلیل مشــکلات مادی این اتفــاق رخ داده 

است.

اورژانس عدالتیان؛ دستکش بی 	 
دستکش

در ابتــدا موضــوع را بــا روابــط عمومــی 
بیمارســتان امــام رضــا )ع( در میــان مــی 
گذاریم کــه وی به کلــی این موضــوع را رد 
می کنــد. بر همین اســاس بــرای پیگیری 
دقیــق ادعاهــای مطــرح شــده بــه صورت 

میدانی بــه بیمارســتان امام رضــا )ع( می 
رویم و موضوع را بررســی می کنیم.ساعت 
حدود 14 در یک روز نسبتا شلوغ در میان 
هفته بــه اورژانــس عدالتیان بیمارســتان 
امام رضا )ع( مراجعه می کنیم. تمام تخت 
ها ازبیماران اورژانســی پر شــده اســت. از 
میان تخت هــا عبور مــی کنیــم؛ آن چه که 
مشهود است این که اغلب کادر درمان بدون 
دستکش در حال انجام امور هستند و تعداد 
اندکی هم دستکش فریزری به دست دارند. 
هرچه بررسی می کنیم خبری از دستکش 
بهداشتی )لاتکس( در دستان کادر درمانی 
نیســت. در همین حال یکی از پرســتاران 
بخش بدون دستکش در حال خون گیری 
از یک مریض است و درحالی که سرنگ را در 
آنژیوکت فرو کرده پنبه ای خون آلود را هم 
در دستانش نگه داشته است.در اورژانس 
عدالتیــان کــه خبــری از دســتکش هــای 
بهداشتی نیســت. به اورژانس بیمارستان 
قائم )عــج( مراجعه مــی کنیم ولــی هرچه 
تلاش می کنیم موفق به ورود نمی شویم، از 
همین رو از روابط عمومی این بیمارســتان 
موضوع را پیگیر می شــویم که وی از پاسخ 

گویی در این زمینه سرباز می زند.

وقتی علوم پزشکی از پاسخ گویی 	 
شانه خالی می کند

در ادامه بررسی ها برای پیگیری موضوع 
بــا دکتر مدقــق معــاون درمان دانشــگاه 
علوم پزشکی مشهد تماس می گیریم که 
وی در ایــن باره بــه ما پاســخی نمی دهد 
و پاســخ گویی در ایــن زمینه را بــه روابط 
عمومی دانشگاه علوم پزشکی ارجاع می 
دهد. حدود دو هفته موضــوع را پیگیری 
مــی کنیم امــا هیــچ مســئولی از معاونت 
درمان پاسخی به ســوالات ما نمی دهد و 
در نهایت قــرار بر این می شــود که معاون 
برنامه ریزی و توسعه بیمارستان امام رضا 

)ع( پاسخ گوی سوالات باشد.

دستکش هست اما کم است!	 

دکتــر خورســند در پاســخ به »خراســان 
رضــوی« از دلایل کمبود دســتکش های 
لاتکس در بیمارســتان امام رضا )ع( می 
گوید: »دســتکش هــای لاتکــس باید در 
بیمارستان وجود داشته باشد ولی باتوجه 
به محدودیت های مالی که در بیمارستان 
امام رضــا )ع( وجود دارد خیلــی از اقلام 
را نمــی توانیم بــه صورتی که در گذشــته 
استفاده می شــد تهیه کنیم.«وی تصریح 
می کند: شــاید در گذشــته هــم از برخی 
اقلام طبق ضوابط مربوط اســتفاده نمی 
شــده  و بیش از انــدازه مصرف می شــده 

است و این احتمال وجود داشت که برای 
هر اقدامی از دستکش لاتکس استفاد می 
شده اســت اما با توجه به محدودیت های 
پیش آمــده در تهیه برخی لوازم، دســتور 
العملی صادر شد و از طریق واحد کنترل 
عفونت در اختیار بخش هــا قرار گرفت تا 
موارد مجــازی را که کارکنــان می توانند 
از دســتکش های لاتکس اســتفاده کنند 
مشــخص شــود.وی می افزاید: بر همین 
اســاس هم بیمارســتان به انــدازه کافی 
دســتکش لاتکس تهیه کرده و در اختیار 
داروخانــه بیمارســتان قــرار داده اســت 
و بخــش ها هــم بایــد طبــق ضوابطی که 
مشخص شــده از دســتکش های لاتکس 

استفاده کنند.

مورد عینی که خلاف اعلام شد!	 
وی در پاسخ به این سوال که چه مواردی 
برای استفاده از دســتکش لاتکس مجاز 
اعلام شده است، می گوید: زمانی که باید 
کادر درمانی از دستکش لاتکس استفاده 
کننــد مواردی اســت کــه مثــلا خونی رد 
و بدل می شــود یــا بیمار ترشــحی دارد و 

موارد مشابه که در بخشنامه آمده است.
وی در واکنش به بررسی میدانی خبرنگار 
ما از خون گیری پرســتار بدون استفاده از 
دســتکش نیز می گوید: این پرستار اقدام 
اشــتباهی انجــام داده اســت، بــرای این 
گونه مــوارد اکنون داروخانه بیمارســتان 
به انــدازه کافی دســتکش لاتکــس دارد، 
سرپرستار باید موارد مورد نیاز را اعلام کند 
تا دســتکش در اختیار وی قــرار گیرد، اما 
گاهی دستکش را در موارد دیگری هزینه 
و استفاده کرده اند و کمبود پیدا می کنند.
معاون برنامه ریزی و توســعه بیمارســتان 
امام رضا )ع( همچنین در پاسخ به این که 
طبق بررسی های ما استفاده از دستکش 
فریــزری در امــور درمانــی از نظــر واحــد 
کنتــرل عفونت ممنــوع اســت، اظهار می 
کند: خیر، دستکش فریزری برای مواردی 
که اصلا نیاز به استفاده از دستکش نیست 
اســتفاده می شــود؛ مانند معاینــه و موارد 
مشــابه ولی هرکجا که به خون و ترشحات 
آغشته است باید از دستکش های لاتکس 
اســتفاده شــود، مدیریــت موضــوع هم با 
سرپرستاران بخش هاست، اگر قرار باشد 
بخش ها مانند گذشــته برای هــر اقدامی 
مانند معاینه و... از دستکش های لاتکس 
استفاد کنند با کمبود رو به رو خواهیم شد.

بیمارستان برای تهیه برخی اقلام 	 
تحت فشار است

دکتر خورســند همچنین در پاســخ به این 

ســوال که آیا باتوجه به ایــن توضیحات 
کمبــودی در ایــن زمینــه وجــود 

ندارد؟ مــی گوید: بنــده نگفتم 
کمبودی وجــود نــدارد اما به 

دلیــل شــرایطی کــه وجــود 
دارد قرار نیســت دستکش 
ها ماننــد گذشــته مصرف 
شود، الان بیمارستان برای 
تهیه برخی اقلام تحت فشار 

است، بنابرین باید مصرف را 
مدیریت کنیم. وی می افزاید: 

قبلا شــرایط فرق می کرد 
اما باید شــرایط اکنون هم 
درک شــود، بــرای مــوارد 
مورد نیــاز هیــچ کمبودی 

نیست. اگر هم کسی این ادعا را دارد با هم 
به داروخانه بیمارستان برویم تا موجودی 

را مشاهده کنیم.

کوتاهی از ماست	 
وی در پاسخ به ادعای پرستاری که اظهار 
کرده بــود در زمینــه تهیه دســتکش های 
لاتکس کمبود وجود دارد تاکید می کند: 
در تهیه برخی اقلام محدودیت وجود دارد 
اما سعی کرده ایم با توجه به منابعی که در 
اختیــار داریم موضــوع را مدیریــت کنیم، 
کوتاهی در این زمینه از ما بوده اســت که 
مانند گذشــته نتوانســته ایم به اندازه ای 
که قبلا از این گونه اقلام استفاده می شد، 
تهیه کنیم، ما نمی گوییم سرپرستارها در 

این زمینه مقصر هستند.

2 هفته دیگر هم موضوع 	 
رابررسی کنید

خورســند تصریح می کند: تا بخشــنامه 
صادر شــده بین بخش ها جا بیفتد کمی 
زمان می بــرد و کــم کــم نیروهــا توجیه 
خواهند شــد، تــا دو هفتــه دیگــر دوباره 
مشــاهده  کنیــد  بررســی  را  موضــوع 
خواهید کــرد موضوع جا افتاده اســت و 
آن هایــی که باید از دســتکش اســتفاده 
کنند می کنند و آن هایی که نیاز ندارند 

هم استفاده نمی کنند.

فشار شرکت ها روی گرده 	 
بیمارستان

معاون بیمارستان امام رضا )ع( در پاسخ 
به چرایــی ایجــاد محدودیت بــرای تهیه 
برخی اقلام بیمارستان می گوید: مسلم 
اســت که یکی از مشــکلات مــا مربوط به 
طلبــی اســت کــه بیمارســتان از بیمه ها 
دارد، در گذشته بیمه ها چهار یا پنج ماهه 
پول بیمارســتان را پرداخت می کردند و 
بیمارستان هم طلب شــرکت های طرف 
حســاب خود را پرداخت می کرد، مسلما 
وقتی این پرداخت ها با تاخیر روبه رو شود 
شــرکت ها هم بیمارســتان را برای تهیه 

وسایل تحت فشار قرار می دهند.

بازتاب حرف مردم

گزارش خراسان رضوی از کمبود برخی اقلام بهداشتی در 2 بیمارستان مشهد 

دستکش آشپزخانه در دست پرستاران! 
معاون بیمارستان امام رضا )ع(: بیمارستان برای تهیه برخی اقلام تحت فشار است 

بــه بیــان نظریــات    ســتون یادداشــت خواننــدگان 

و حــرف هــای مــردم در حوزه هــای مختلف می پــردازد 

که الزامــا مــورد تأییــد روزنامه نیســت. شــما مخاطبان 

گرامــی روزنامــه خراســان رضــوی می توانیــد مطالب، 

یادداشــت ها و دلنوشــته های خــود را بــرای مــا ارســال 

کنید تا در همین ســتون منتشــر شــود.  مطالب خــود را 

بــه شــماره تلگــرام  ۰9393333۰27 ارســال کنید.

یــادداشــت خــوانــنــدگــان

حسینی

 انتظار معلولان از شهردار مشهد

بــا وجود آن کــه همــه ســاله و در روز جهانــی معلــولان، وعده 
های مختلفی از سوی مســئولان برای بهبود وضعیت زندگی 
معلولان داده می شود، اقدام شــهردار مشهد درباره انتصاب 
مشاور امور معلولان شهردار، خبر خوبی برای پیگیری امور ما 
در دومین کلان شــهر ایران بود. موضوعی که باعث می شود 
تحقق خواســته های به حق معلولان در محیط شــهری، بیش 
از آن که به وعــده هایی روی کاغذ تبدیل شــود، جنبه اجرایی 

پیدا کند.
توجه به نقش مدیریت شهری در رفع مشکلات معلولان، امری 
است که نشان می دهد شهر، متعلق به همه مردم است و همه 
شــهروندان حق دارنــد از امکانات موجــود در شــهر بهره مند 
شوند. اما نکته اساسی این است که این مشاور به چه میزان می 
تواند در تصمیمات مدیریت شهری برای تحقق خواسته های 
معلولان نقش داشــته باشــد؟ آیا حضور این مشــاور قرار است 
صرفا به عنوان یک حضور سمبلیک باشــد یا این که در اجرای 
قانون جامع حمایت از معلولان کــه بیش از یک دهه از تصویب 
آن می گذرد، به صورت جدی به ایفای نقش می پردازد؟ با بیان 
این نکته که نفس این انتصاب را به فــال نیک می گیریم، اما از 
شهردار مشــهد انتظار داریم که با بهره گیری از حضور مشاور 
امور معلولان و همچنین بــا هم افزایی دســتگاه های مختلف 
اجرایی، گام های اجرایی در رفع مشــکلات معلولان بردارد. 
توجه به مناسب سازی معابر و ساختمان ها برای تردد معلولان، 
به کار گیری معلولان در امور اجرایی و استفاده از ظرفیت آن ها 
و ... از جمله گام هایی است که می توان در حمایت از معلولان 
برداشت و مشهد را به شهری برای همه شهروندان تبدیل کرد.

رضا میــرزاده- بالاخره بخشــی از پیگیری های 
اهالی گلبهار برای رفع مشکلات سیستم حمل 
و نقل برون شهری این شهر به نتیجه رسید و طبق 
اعلام معاون حمــل و نقــل اداره کل راهداری و 
حمل و نقــل جــاده ای اســتان، فعالیــت بخش 
خصوصی اتوبوسرانی مسیر مشــهد - گلبهار از 

25 آذردر این شهر آغاز می شود.
به گــزارش »خراســان رضوی«، پیــرو گلایه های 
مردم مبنی بــر کیفیــت نامطلوب اتوبــوس های 
مسیر مشهد - گلبهار، 25 مرداد گزارشی منتشر 
کردیم و به بررسی این موضوع پرداختیم. شهردار 
گلبهار ضمن وارد دانســتن گلایه هــای مردم، از 
ایجاد یک پارک ســوار موقت برای شــرکت های 
حمل و نقل برون شــهری تا هفتــه دولت و حذف 
تدریجی اتوبوس های بی کیفیت این مسیر خبر 
داد و مدیرعامل شرکت عمران گلبهار نیز به ذکر 
اقدامات این شرکت برای استقرار سازمان پایانه 
ها و شــرکت های مســافربری در این شهرستان 
پرداخــت. به دلیل محقق نشــدن این وعــده، بار 
دیگر و در گــزارش 22 شــهریور، کــم و کیف این 
موضــوع را از مســئولان مربــوط جویا شــدیم که 
مدیرعامل شــرکت عمران گلبهــار در این زمینه 
اعلام کرد: »زمین مورد نیاز برای ســاخت پارک 
سوار، تحویل داده شده و زیرسازی آن نیز توسط 
شــرکت عمران انجام شــده اســت.« سرپرســت 
شــهرداری گلبهــار نیز ضمــن تشــریح اقدامات 
انجام گرفته گفت: »دیوارهای جانبی و سکوهای 
مورد نیاز پارک سوار آماده شــده و قرارداد خرید 
کانکس ها برای استقرار شرکت های حمل و نقل 
و سرویس های بهداشتی نیز منعقد شده است و 

پارک سوار، اوایل مهر افتتاح می شود.«

وعده هایی که محقق نشد	 
اما بــا توجه بــه این کــه وعــده جدید نیــز محقق 

نشــد، بار دیگر و در 22 آبان، دلایل این موضوع 
را از مسئولان جویا شــدیم که طی آن سرپرست 
شهرداری گلبهار با اشــاره به تکمیل پارک سوار 
گلبهار گفت: »درباره پایانه اســتقرار اتوبوس ها 
در مشــهد، اختلاف وجود دارد، پیشنهاد کرده 
ایم اتوبوس ها در مبــدأ مشــهد، در پایانه آزادی 
مستقر شــوند و قرار اســت در جلســه مورخ 22 
آبــان در دفتر مدیرکل امورشــهری و شــوراهای 

استانداری، این موضوع بررسی شود.«

حضور بخش خصوصی در اتوبوسرانی 	 
مشهد - گلبهار از 25 آذرماه

بــرای پیگیری مجــدد وعــده و مشــکلات مردم 
در ایــن زمینــه، روز گذشــته از معــاون حمــل و 
نقــل اداره کل راهداری و حمــل و نقل جاده ای 
استان، سرنوشــت اتوبوس های مشهد- گلبهار 
را جویا شدیم که جواد وحدتی فرد در این زمینه 
به »خراســان رضــوی« گفــت: پــس از مذاکرات 
صورت گرفته با معــاون هماهنگی امورعمرانی 
اســتاندار، برخی موانع موجود امروز )دوشنبه( 
در جلسه شورای ترافیک استان بحث و بررسی 
شــد و بر اســاس تدابیــر اندیشــیده شــده از روز 
25 آذر، بخــش خصوصــی حمــل و نقــل بــرون 
شــهری نیز با ایجاد دفاتر در پایانه ها و اســتقرار 
اتوبوس های برون شــهری، ارائــه خدمات خود 
را در مســیر گلبهار - مشــهد آغاز خواهند کرد و 
به موازات حمــل و نقل بــرون شــهری، اتوبوس 
های شــهرداری گلبهار نیز خدمات خود را ارائه 

خواهد کرد.
وی افــزود: با توجــه به آینــده درخشــانی که در 
زمینه استقرار متروی گلبهار وجود دارد، همین 
سرمایه گذاری بخش خصوصی اتوبوسرانی نیز 
جای تقدیــر دارد و از ایــن که پذیرفتنــد در کنار 
سیستم حمل و نقل شهرداری، به بهبود وضعیت 

حمل و نقل در این مســیر کمک کنند، باید از آن 
ها تشکر کرد. 

به مردم حق انتخاب بدهیم 	 
وحدتی فرد درباره نگرانی از اســتقبال مردم از 
اتوبــوس های بخــش خصوصی به دلیــل هزینه 
های بیشتر آن نیز گفت: مردم در برابر پرداخت 
هزینه بیشــتر، خدمات بهتری هــم دریافت می 
کنند و اگر مــردم دنبال کیفیت و ایمنی بیشــتر 
هستند باید به این ســمت حرکت و این خدمات 

را نیز تقویت کنند.
وی تأکید کرد: بایــد در این زمینــه حق انتخاب 
را به مردم بدهیم و این از ابزار توســعه اســت. در 
زمینه توســعه حمــل و نقل خودروهای ســواری 
هم ســرمایه گذاری خوبی انجام شــده است که 
خواسته ایم شهرداری و شــورای شهر گلبهار در 
این زمینه اطلاع رسانی بیشتری داشته باشند. 
وی تصریح کــرد: بــا توجه بــه این که گســترش 
خدمــات حمــل و نقل بــا خودروهای ســواری با 
پرداخــت یارانه نیــز انجام مــی شــود، از حضور 
شهروندان گلبهار برای سرمایه گذاری و حضور 

در این عرصه استقبال می کنیم.

میدان استقلال، توقفگاه کوتاه مدت 	 
اتوبوس های گلبهار

معــاون اداره کل راهــداری و حمــل و نقل جاده 
ای استان درباره توقفگاه اتوبوس های مشهد- 
گلبهار نیز گفت: محل اصلی استقرار و توقفگاه 
اتوبوس ها در سمت مشهد، ایستگاه میثاق است 
اما فعلا اتوبوس های بخش خصوصی نیز مانند 
اتوبــوس هــای شــهرداری، در ایســتگاه میدان 
اســتقلال توقف کوتاهی خواهند داشــت و این 
کار نیز بر اساس مصوبه شورای ترافیک و با مجوز 

پلیس راهور صورت می گیرد.

با پیگیری »خراسان رضوی« محقق شد 

 25 آذرماه؛ ورود اتوبوس های برون شهری 
به مسیر گلبهار - مشهد 

بسته دستکش های فریزری
 روی میزی در یکی از بخش های  

بیمارستان امام رضا )ع(


